
 

Zápis č. 18 ze schůze OV Královéhradecké oblasti ČJF ze dne 21. 1. 2021 
(on – line)  

Přítomni: A. Pejos, J. Pour, J. Kupka, V. Bohdaský, I. Hrdličková 

Omluveni: -  

Hosté: - 

 

 

Program 

1) Plnění úkolů z minulého zasedání 

2) Došlá pošta 

3) Rozpočet ČJF 

4) Vyúčtování SCM 2020 

5) Vyhodnocení nejúspěšnějších sportovců 2020 

6) Školení rozhodčích 

7) ZZVJ 

8) Sportovně technické podmínky - skoky 

9) Různé 

 

1. Plnění úkolů z minulého zasedání 

Úkoly z minulého zasedání byly splněny. 
 

2.  Došlá pošta 

- p. Blažek – inicioval odvolání proti rozhodnutí v dopingové kauze jezdkyně 

Vigrálkové  

- p. Strejček-  podnět z OV na znovuotevření metodiky SCM 

- p. Blažek – informace ke svodu koní a povinnému novému očkování  

 

3. Rozpočet ČJF 

Pan Pejos informoval OV o návrhu rozpočtu ČJF. Na Radě ČJF bude projednáváno 

jednak schválení rozpočtu za rok 2020, jednak rozpočet na rok 2021. Celkové částky 

za jednotlivé položky jsou v příloze. OV KHO žádá, aby rozpočet byl koncipován jako 

vyrovnaný, ne schodkový. Jen nájem za prostory kanceláří sekretariátu ČJF je 2 

miliony Kč, na Strahově nebyly podmínky pro sekretariát tak příznivé, ale nájem byl 

ve výši 400 000Kč, rozdíl financí lze použít například pro sport dětí. Dále OV KHO 

navrhuje SCM koncipovat jako jednodenní soustředění, protože při vícedenních 

soustředěních je 70% finančních prostředků vynaloženo na nájemné prostor, 

ubytování účastníků a trenérů, jídlo. (70% z 5,9 milionu, tj. částky vyhrazené na SCM)  

                       

4. Vyúčtování SCM 2020 

OV KHO projednal vyúčtování SCM KHO, které proběhlo jen délce čtyř dnů v únoru 

a březnu 2020, další dny byly přesunuty na říjen 2020, vzhledem k šíření pandemie již 

neproběhly. Finance byly vyúčtovány z rozpočtu KHO, ne z programu OPP. OV KHO 
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žádá vyúčtování z OPP a vrácení finanční částky za SCM do rozpočtu KHO. 

 

5. Vyhodnocení nejúspěšnějších sportovců 2020 

OV KHO rozhodl, že vyhodnocení sportovců proběhne vzhledem k situaci 

korespondenčně, nebo osobním předáním odměn pro úspěšné sportovce. 

 

6. Školení rozhodčích 2021 
OV KHO navrhuje, aby školení rozhodčích proběhlo ihned, jak to bude 

epidemiologickou situací umožněno a to přesto, že všem rozhodčím bylo školení 

z roku 2019 uznáno v JIS jako platné. OV KHO vychází z faktu, že je třeba změny 

v pravidlech za rok 2020 a 2021 projít a upozornit rozhodčí na možná úskalí.  

 

7. ZZVJ 

OV jmenoval komisi na ZZVJ ve složení Alek Pejos, Václav Bohdaský, Jaromír Pour 

 

8. Sportovně technické podmínky - skoky 
OV schválil sportovně technické podmínky pro skoky na rok 2021: 

 

kategorie skoky 

děti Z 

junioři ZL 

U25 L** 

senioři L** 

 

9. Různé 

- OV KHO schválil školení pro stávající trenéry a instruktory, který se zaměří na nové 

trendy v tréninku, právní problematiku týkající se trenérů a instruktorů. Školení 

proběhne v říjnu 202.  

- OV KHO schválil per rollam výkonnostní odznaky pro jezdce: Markéta Zamcová 

(skoky a drezura), Zuzana Tykalová ( drezura), Xenia Belaia ( drezura) 

- OV KHO navrhuje jmenovat Svatavu Juhászovou národním rozhodčím pro skoky 

- OV KHO schválil konání přípravy na ZZVJ (23. 

10. 5., 29.5. 2021), ZZVJ 30.5.2021 v areálu TJ Krakonoš.  

- OV KHO navrhuje pro ing. Alexandru Novotnou stříbrný výkonnostní odznak za 

skoky a všestrannost  

 

 

 

 

 

 

Svoboda nad Úpou, 25. 4. 2021 

 

 

zapsala Svatava Juhászová 

 

 

 


